
 

 
ÅRSMELDING FAU 

Skoleåret 2021/2022 
 
 
Organisasjon 
 
Foreldrearbeidsutvalget også kalt FAU er et organ for 
kontakt og samarbeid mellom foreldrene og skolen. I FAU 
sitter det representanter som er valgt av og blant foreldrene 
på Grünerløkka skole.  
 
Foreldrearbeidsutvalget har eksistert i lang tid, men ble 
stiftet som FORENINGEN FAU GRÜNERLØKKA SKOLE 
24.04.2020 med organisasjonsnummer 924 976 616. 
 
I dette skoleåret har styret bestått av Wenche V. Paulsen 
(leder), Morten Iversen, Elin Rogndokken, Vibeke Skistad, 
Emma Hesselroth og Nina Izzat. 
 
FAU har ingen ansatte. FAU er inkluderende og praktiserer mangfold og likestilling i våre 
møter og prosjekter. FAU har nulltoleranse for alle former for trakassering og forurenser ikke 
det ytre miljøet i særlig grad. FAU eier ingen lokaler, men låner møterom ved Grünerløkka 
skole.  
 
FAU har i nevnte periode avholdt 8 møter hvorav ett av de var årsmøte. Det har vært 
avholdt like mange styremøter. Nesten alle FAU-møter har vært fysiske med unntak av ett 
grunnet nedstengning vinter 2022. Det har vært godt oppmøte på samtlige møter.  
 
 

  
 

 



Saker som FAU har jobbet med: 
 

• Nærmiljø og trafikksikkerhet 
 

• Planlagt og gjennomført stormøte om inkludering for  
alle foreldre i samarbeid med skolen. Møte fant sted i gymsalen og ble også 
strømmet for alle foreldre gjennom lenke sendt ut på skolemelding. På møte deltok 
skolen, FAU, elevrådet, SALTO-koordinator, , gateteeamet, ungdomsklubbene X-ray 
og Dragen, mobbeombudet i Oslo, diskrimineringsombudet i bydel Grünerløkka.  
 

• Dialog rundt prosess med ny flerbrukshall. Denne dialogen går i all hovedsak 
gjennom skolen som er definert som en brukergruppe.  

 

• Dagravning gjennom hele året både i form av «pop-up/påmeldingsbasert» og 
klassevise ordinøre ravninger vår og høst.  
 

• Utredning oppgradering av skolegård. Søkt om midler fra Sparebankstiftelsen DNS, 
men fikk dessverre avslag juni 22.  
 

• Jobbet med utredning av det som kan bli Dælenenga aktivitetspark, særlig opp mot 
politisk i bydelen. Fikk gjennomslag i OMK at bymiljøetaten må utrede skisser til 
gatestenging og park rundt Dælenenga flerbrukshall mm.  
 

• Arrangert skoledisco for 4-7.trinn 
 

• Arrangert 17.mai og tatt initiativ til å etablere en tverrfaglig 17.mai komité sammen 
med skolen, korpset og venneforeningen. Utredet og anbefalt komiteen om å legge 
4.trinn som fast arrangør av 17.mai i samarbeid med komiteen hvert år.  
 

• Generell infoflyt  
 

 
 

Styret i FAU har jobbet med: 
 

• Forberedelse og gjennomføring av FAU-møter  
 

• Gjennomført månedlige møter med rektor om stort og smått. Møtene finner sted 
første onsdagen i hver måned.  



 

• Deltatt i Driftsstyret og skolemiljøutvalget med representanter fra styret.   
 

• Deltatt på foreldremøter på 1.trinn for å snakke om HVA ER FAU og HVORDAN MAN 
KAN ENGASJERE SEG.  
 

• FAU-leder holdt tale i skolegården på 17.mai 
 

 
 
Økonomi 
 
Ved starten på året 2021 hadde vi kr 36.022,- på konto. Vi hadde i 2021 et forbruk på 
19.389,- som ble brukt på skoledisco. Balanse på konto 1.januar 2022 var 16.634,-. Samtlige 
av disse midlene skal brukes på skoledisco for elevene og rapporteres på til innen utgangen 
av 2022.  
 

 
 
 

 
Oslo. 18.09.2022 
 
 
Wenche V. Paulsen    
Styrelder     
   
 
 


